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Abstract (en)
The apparatus has a base (1000) comprising a main fluid reservoir (19) and a portable unit (100) detached from the base. The unit has a fluid
vaporization unit (7), and steam distribution units formed of vaporization chamber (7') and steam distribution orifice (7''). A cord set (21) has a fluid
line (215) for passage of fluid and arranged between the reservoir and the vaporization unit. The portable unit has a treatment surface (4) in contact
with the hair, and the vaporization unit is exclusively provided in the portable unit. The portable unit has a heating unit (9) to heat the surface.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil destiné à la mise en forme des cheveux comprenant: une base (1000) comprenant un réservoir de fluide (19), une
unité portable (100) déportée de la base (1000) et comprenant des moyens de vaporisation du fluide (7), des moyens de distribution de la vapeur
(7', 7") à destination des cheveux, un cordon (21) comportant au moins une canalisation destinée au passage de fluide et agencée entre le réservoir
de fluide (19) et les moyens de vaporisation (7), l'unité portable (100) comprend une première surface de traitement (4) destinée à venir en contact
avec les cheveux et les moyens de vaporisation du fluide (7) sont exclusivement prévus dans l'unité portable (100).
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